
Protokół Nr 143/18 
posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi 

odbytego 28 września 2018 r. 
w godzinach: 1405 – 1435 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Hanna Zdanowska    –  Prezydent Miasta  
2. Barbara Mrozowska-Nieradko   –  Sekretarz Miasta 
3. Krzysztof Mączkowski    –  Skarbnik Miasta 
4. Luiza Staszczak-Gąsiorek    –  Dyrektor Departamentu Partycypacji Społecznej  

                                                           i Kultury 
5. Tomasz Jakubiec      –  p.o. Dyrektora Departamentu Architektury i Rozwoju 
6. Marek Kondraciuk     –  p.o. Dyrektora Departamentu Spraw Społecznych 
7. Jarosław Chwiałkowski    –  p.o. Dyrektora Departamentu Obsługi i Administracji 
8. Marcin Masłowski    –  Dyrektor Biura Rzecznika Prasowego i Nowych  

                                                           Mediów 
9. Agnieszka Dyśko      –  p.o. Zastępcy Dyrektora Biura Prezydenta 
10. Małgorzata Wojtczak     –  Dyrektor Wydziału Budżetu 
11. Marcin Górski     –  Dyrektor Wydziału Prawnego 
 
Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła: Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta. 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi w sprawach:  
 
 1/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Kinga 
C. Gillette, Maratońskiej i Nowy Józefów oraz granicy miasta Łodzi; 

 
 2/ zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 198 z oddziałami sportowymi  

w Łodzi przy ul. Piotra Czajkowskiego 14 poprzez włączenie jej do Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Łodzi przy ul. Piotra Czajkowskiego 14; 

 
 3/  połączenia Szkoły Podstawowej nr 158 w Łodzi przy ul. Janosika 136  

z Przedszkolem Miejskim nr 94 w Łodzi przy ul. Janosika 136 w Zespół Szkolno-
Przedszkolny nr 6 w Łodzi przy ul. Janosika 136 i nadania statutu; 

 
 4/  przyjęcia „Programu ochrony środowiska dla miasta Łodzi na lata 2018-2021  

z perspektywą do roku 2025”; 
 
 5/ wyrażenia zgody na podpisanie przez Miasto Łódź memorandum dotyczącego 

utworzenia międzynarodowego porozumienia ukierunkowanego na opracowanie  
i promowanie rozwiązań inteligentnego miasta zwanego Sojuszem Technologii 
Miejskich; 

 
 6/ zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych w roku 2018 na realizację 
zadań w zakresie rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych  
w Łodzi. 
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2. Projekt zarządzenia Prezydenta Miasta Łodzi w sprawie: 
 

1/ zapewnienia prawidłowej realizacji Projektu pn. „Organizacja Wystawy EXPO 
Horticultural 2024 Łódź Polska”. 

 
3. Informacje Wydziału Gospodarki Komunalnej dotyczące: 
 

1/   planowanej wycinki samosiewów przez Wydział Gospodarki Komunalnej 
      Urzędu Miasta Łodzi; 

 
2/ kolizji drzew owocowych oraz samosiewów w realizacji przez Wydział 
      Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta Łodzi zadania z budżetu 
      obywatelskiego pn. „Rewitalizacja terenów zielonych i odbudowa dróg 
      dojazdowych do budynków mieszkalnych oraz oświetlenie terenu u zbiegu 
      ulicy Milionowa, Senatorska, Łęczycka w Łodzi”. 

 
4. Sprawy różne. 
 
Odnośnie do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie przyjęcia „Programu 
ochrony środowiska dla miasta Łodzi na lata 2018-2021 z perspektywą do roku 2025” 
wymienionego w ppkt. 1.4. Prezydent Hanna Zdanowska – na wniosek Dyrektora 
Departamentu Partycypacji Społecznej i Kultury – podjęła decyzję o wycofaniu go  
z porządku posiedzenia Kolegium. Jednocześnie Pani Prezydent poleciła Dyrektorowi 
Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa skonsultowanie z Dyrektorem Departamentu 
Partycypacji Społecznej i Kultury zapisów ww. projektu i przedstawienie go w drodze 
pozakolegialnej.  
 
Odnośnie do projektu zarządzenia Prezydenta Miasta Łodzi w sprawie zapewnienia 
prawidłowej realizacji Projektu pn. „Organizacja Wystawy EXPO Horticultural 2024 
Łódź Polska” wymienionego w ppkt. 2.1. Prezydent Hanna Zdanowska – na wniosek 
Dyrektora Departamentu Architektury i Rozwoju – podjęła decyzję o wycofaniu go  
z porządku posiedzenia Kolegium. 
 
Ad. 1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi przedstawili:  
 
– dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Robert Warsza w sprawie: 
 

1/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Kinga 
C. Gillette, Maratońskiej i Nowy Józefów oraz granicy miasta Łodzi; 

  
– dyr. Wydziału Edukacji Berenika Bardzka w sprawach: 
 
 2/ zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 198 z oddziałami sportowymi  

w Łodzi przy ul. Piotra Czajkowskiego 14 poprzez włączenie jej do Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących nr 1 w Łodzi przy ul. Piotra Czajkowskiego 14; 

 
 3/ połączenia Szkoły Podstawowej nr 158 w Łodzi przy ul. Janosika 136 

  z Przedszkolem Miejskim nr 94 w Łodzi przy ul. Janosika 136 w Zespół Szkolno- 
  Przedszkolny nr 6 w Łodzi przy ul. Janosika 136 i nadania statutu; 
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– dyr. Wydziału ds. Zarządzania Projektami Robert Kolczyński w sprawie: 
 
 5/ wyrażenia zgody na podpisanie przez Miasto Łódź memorandum dotyczącego 

  utworzenia międzynarodowego porozumienia ukierunkowanego na opracowanie  
  i promowanie rozwiązań inteligentnego miasta zwanego Sojuszem Technologii   
   Miejskich; 

  
– p.o. dyr. Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Piotr Rydzewski w sprawie: 
 
 6/ zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych w roku 2018 na realizację 
zadań w zakresie rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych  
w Łodzi.  

 
 
Prezydent Hanna Zdanowska zaakceptowała projekty uchwał i poleciła skierować je pod 
obrady Rady Miejskiej. 
  

  
 Projekty uchwał stanowią załączniki nr 1 - 5 do protokołu. 
 
Ad. 3. Informacje Wydziału Gospodarki Komunalnej dotyczące: 
 

1/   planowanej wycinki samosiewów przez Wydział Gospodarki Komunalnej 
      Urzędu Miasta Łodzi; 

 
2/ kolizji drzew owocowych oraz samosiewów w realizacji przez Wydział 
      Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta Łodzi zadania z budżetu 
      obywatelskiego pn. „Rewitalizacja terenów zielonych i odbudowa dróg 
      dojazdowych do budynków mieszkalnych oraz oświetlenie terenu u zbiegu 
      ulicy Milionowa, Senatorska, Łęczycka w Łodzi” 
przedstawiła z-ca dyr. Wydziału Gospodarki Komunalnej Małgorzata Gajecka. 

 
 
Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała informacji. 
Odnośnie do informacji przedstawionej w ppkt. 3.1. Pani Prezydent poleciła – w związku 
z zamiarem usunięcia drzew rosnących u zbiegu ulic Kurczaki i Marii Konopnickiej – 
zorganizowanie spotkania z inicjatorem przedsięwzięcia pn. „Coś dla dzieci i dorosłych 
– plac zabaw i siłownia plenerowa Kurczaki”, realizowanego w ramach Budżetu 
Obywatelskiego 2017/2018 oraz mieszkańcami w celu przedstawienia informacji 
dotyczących powodów usunięcia drzew, w tym opinii dotyczących ich stanu. 
Odnośnie do informacji przedstawionej w ppkt. 3.2. Pani Prezydent poleciła – w związku 
z zamiarem usunięcia drzew rosnących w rejonie ulic: Milionowej, Senatorskiej i Łęczyckiej 
– przygotowanie projektu uchwały – stanowiska dotyczącego zamiaru oraz skutków 
realizacji przedsięwzięcia pn. „Rewitalizacja terenów zielonych i odbudowa dróg 
dojazdowych do budynków mieszkalnych oraz oświetlenie terenu u zbiegu ulic Milionowa, 
Senatorska, Łęczycka w Łodzi”, realizowanego w ramach Budżetu Obywatelskiego na 2018, 
a następnie przedłożenie go pod obrady Rady Miejskiej zaplanowane na dzień 10 
października br. 
 

  
 Informacje stanowią załączniki nr 6 i 7 do protokołu. 
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Ad. 4. Sprawy różne. 
 
 Prezydent Miasta Hanna Zdanowska poleciła Dyrektorowi Wydziału Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa wyjaśnienie sprawy zalanych rowów melioracyjnych na terenie 
Andrzejowa oraz ustalenie dalszego trybu postępowania w tej sprawie. 
 Ponadto Pani Prezydent poleciła Dyrektorowi Departamentu Partycypacji Społecznej 
i Kultury przedstawienie w dniu 1 października br. informacji na temat możliwości  
poprawy stanu gruntu wokół szamb na terenie nieruchomości położonej w Andrzejowie oraz 
pobierania opłat za wywóz ścieków. 
 
 
Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 
 
 
 

   Posiedzeniu przewodniczyła 
 

 
 
                  Hanna ZDANOWSKA 
               Prezydent Miasta 
 
 
 


